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  סיכום קצר של הישיבה בוועדת העלייה והקליטה

 (חבר וועד החטיבה הקלינית בהפ"י) יחיאל אסולין: מאת

 

הישיבה עסקה ב"הסרת חסמים בפני פסיכולוגים ממשפחות של עולים מאתיופיה"6 את הדיון יזם יו"ר 

ר פנייה אליו מצד קבוצה של סטודנטים ממוצא אתיופי6 הנתון שמרכזי ד"ר אברהם נגוסה, לאו הוועדה 

פסיכולוגים  0נפש יש ייצוג של  ...,.50אליו התייחסו הוא העובדה כי לאוכלוסיה המונה 

הפסיכולוגית הארצית  בוועדה דיברו נציגים של ועד ראשי האונברסיטאות ושל המל"ג,  בלבד6 

אנוכי בשם הפ"י   \נוך, נציגי הסטודנטים, נציגת מכון פויירשטייןוהפסיכולוגית הראשית של משרד החי

מהמרכז הישראלי בפסיכוטראומה ) שסיפרתי לו על הדיון וביקשתי ממנו  וכן עו"ס אשר רחמים 

להצטרף, כיון שיש לו ידע ייחודי על המרכיבים הייחודיים בטיפול באוכלוסיה ממוצא אתיופי, כולל 

חלק גדול מן העולים בדרך הארוכה לישראל, טראומה שרבים לא מודעים התיחסות לטראומות שעברו 

  לעוצמה ולהיקף שלה6(

מוטים תרבותית, הן בתואר הראשון והן בתואר השני, רעיונות  עלו רעיונות לתיקון של מבחני קבלה 

רה על כך לתכניות ייחודיות או לליווי סטודנטים )בדומה לתכניות שנערכות במגזר החרדי והערבי לצד הע

 שאוכלוסיה זו אינה מהווה "מגזר"6(

אני ייצגתי בין השאר את העמדה שחלק מן החסמים קשורים לאופק התעסוקתי העמום והלא בטוח שיש 

במסלול הארוך של פסיכולוגים, עם אי הוודאות שיש בנושא מציאת ההתמחות, והצעתי רעיון של תכנית 

או מתאימים, רעיון המצריך שיתוף פעולה של מספר כוללת המשלבת לימודים והתמחות לאלו שיימצ

גורמים6 הצעתי את מעורבות הפ"י בשילוב כוחות כזה, בין השאר מתוך אמונה שחשוב שהפ"י תהיה 

מעורבת בעשייה מן הסוג הזה6 יו"ר הוועדה הוציא מכתב המזמין את הגופים שהשתתפו בוועדה להידבר 

רור עם זאת באיזה פורמט פורום כזה ייתכנס ואם יו"ר הוועדה בינהם, ולדווח לוועדה כעבור חודש6 לא ב

  מעונין לכנס אותו6

 


